
 
 
 
 
 
 
 
          
 
Beograd, 24.04.2011. godine       

RADNI MATERIJAL 
 

Zapisnik sa Skupštine Rvačkog saveza Srbije koja je održana 16.04.2011. godine u 
Beogradu u prostorijama JSD „Partizan“, Humska br. 1 sa početkom u 12:00 časova 

 
Pre početka radnog dela predsednik Skupštine Momir Kecman pozvao je sve prisutne da 
minutom ćutanja odaju poštu preminulom počasnom predsedniku FILA-e g-dinu Milanu Bati 
Erceganu. 
Nakon toga, predsednik Saveza Željko Trajković uručio je buket cveća Aleksandru Maksimoviću 
koji je na prvenstvu Evrope za seniore u Dortmundu osvojio bronzanu medalju. 
Za ovu sednicu Skupštine predložen je sledeći  
 
 

D N E V N I     R E D 
 
 
1. Izbor radnih tela Skupštine Rvačkog saveza Srbije 
  - Radno Predsedništvo 
  - Zapisničar 
  - Verifikaciona komisija., 
2. Podnošenje izveštaja Verifikacione komisije., 
3. Usvajanje zapisnika sa Skupštine Rvačkog saveza Srbije održane 26.03.2010. g., 
4. Izveštaji i planovi: 
 - Izveštaj o radu RS Srbije za 2010.g. i plan i program za 2011. g. (izv. Ž. Trajković)  
 - Finansijski izveštaj za 2010. godinu (izvestilac: M. Jelić)., 
 -Izveštaj Nadzornog odbora Rvačkog saveza Srbije za 2010.g.(izvestilac: S.  
 Zatezalo)  
 - Finansijski plan za 2011. godinu (izvestilac: Ml. Kecman)., 
5. Diskusija po podnetim izveštajima i usvajanje istih., 
6. Predlog izmena i dopuna Statuta Rvačkog saveza Srbije., 
7. Prihvatanje ostavke Rajka Baltića (pismena ostavka) i izbor novog člana 
 Predsedništva Rvačkog saveza Srbije., 
8. Predlog za smenu predsednika Skupštine Rvačkog saveza Srbije na inicijativu 7 
 klubova., 
9. Prijem novih klubova u članstvo Rvačkog saveza Srbije., 
10. Razno. 
 
Na predlog predsednika Skupštine izabrano je: 
Radno Predsedništvo u sastavu: Momir Kecman, Željko Trajković i Goran Kasum. 
Zapisničar: Milan Jelić 
Verifikaciona komisija: Đorđe Miolski, Miloš Dejanović i Milan Jelić. 
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Nakon uvida u dostavljena punomoćja verifikaciona komisija je konstatovala da Skupštini 
prisustvuju 29 delegata klubova od 34 koji su imali statutarno pravo glasa i to delegati sledećih 
rvačkih klubova:  

1. „Spartak“ Subotica,  
2. „Partizan“ Beograd,  
3. „Proleter“ Zrenjanin,  
4. „Radnički“ Kragujevac,  
5. „Potisje“ Kanjiža“,  
6. „Radnički“ Beograd,  
7. „Senta“ Senta,  
8. „Radnički“ Sombor,  
9. „Lj. I. Gedža“ Mladenovac,  
10. „Soko“ Sombor,  
11. „Mladost“ Valjevo“,  
12. „Tent“ Obrenovac,  
13. „Herkules“ Gornji Breg,  
14. „Aleksandrovo“ Subotica,  
15. „Mladost“ Pocerski Dobrić,  

16. „Kragujevac“ Kragujevac,  
17. „Omladinac“ Zrenjanin,  
18. „Partizan“ Tomaševac,  
19. „Vitez“ Šabac,  
20. „Fruškogorac“ Sremska Kamenica,  
21. „Crvena Zvezda“ Beograd,  
22. „Omladinac“ Botoš,  
23. „Partizan“ Tomaševac,  
24. „Savski venac“ Beograd,  
25. „Rabotnički“ Beograd,  
26. „Amater“ Sombor,  
27. „Nikola Ranković“ Beograd,  
28. „Kupusina“ Kupusina i  
29. „Beočin“ Beočin.  

Skupštini ne prisustvuju, a imali su pravo glasa, sledeći kubovi:  
1. “Železničar” Beograd,  
2. “Pobednik” Beograd,  
3. “Novi Sad” Novi Sad,  
4. “Beograd” Beograd i  
5. “Despot Stefan Lazarević” Mladenovac. 

Nakon izveštaja verifkacione komisije, Predsednik Skupštine je obavestio da Skupština ima kvorum 
za rad i donošenje odluka. 
Predsednik Skupštine je pitao prisutne da li se usvaja predloženi dnevni red i da li ima predloga po 
tom pitanju.  
Đ. Miolski je predložio da delegati koji se (eventualno) budu kasnije priključili radu Skupštine 
nemaju pravo glasa, bez ponovne verifikacije od strane Verifikacione komisije, što je i usvojeno 
glasanjem 22 glasa za i 7 glasova protiv. 
D. Vulešević je predložio da tačka 4 dnevnog reda bude Predlog za smenu predsednika Skupštine 
Rvačkog saveza Srbije na inicijativu 11 klubova (koja je inače zastupljena kao tačka 8 dnevnog 
reda). U svom obrazloženju istakao je da je paradoksalno da neko ko nema poverenja od strane 
klubova rukovodi Skupštinom. Nakon duže rasprave, predsednik Skupštine je prihvatio ovaj predlog. 
 
3. Usvajanje zapisnika sa Skupštine održane 26.03.2010. godine 
 
Zapisnik sa Skupštine održane 26.03.2010. godine jednoglasno je usvojen. 
 
4. Predlog za smenu predsednika Skupštine Rvačkog saveza Srbije na inicijativu 11 klubova 
 
Savo Zatezalo je rekao da su razlozi predloga za smenu predsednika Skupštine Momira Kecmana 
opisani u tekstu koji je dostavljen i objavljen na sajtu Saveza i da tu nema šta da se doda.  
Momir Kecman je u svom izlaganju, pored ostalog, rekao: Pismo koje je upućeno na memorandumu 
Rvačkog saveza Vojvodine pisao je Milorad Dokmanac. Pismo je poslato Ministarstvu omladine i 
sporta Republike Srbije, Olimpijskom komitetu Srbije, Sportskom savezu Srbije i Pokrajinskom 
sportskom savezu zaobilazeći kancelariju Saveza. Ovo je tekst čoveka koji raspolaže statistikom, ali 
ne i logikom. Takođe, selektor Dokmanac ne zna svoj posao, ne radi ga kako treba jer jednostarno 
vrši selekciju sportista ne pružajući svima podjednako šansu da se pokažu i dokažu. U nastavku, 
Momir Kecman je pročitao statističke podatke na osnovu jedne kalendarske godine gde je naveo 



 
podatke koji govore u prilog njegovoj tezi da su sportisti iz AP Vojvodine više zastupljeni u 
reprezentativnim selekcijama u odnosu na sportiste iz drugih delova Republike Srbije. To je 
potkrepio i podatkom da su sportisti iz AP Vojvodina imali 792 iskorišćena pansiona u odnosu na 
196 iskorišćenih pansiona sportista iz drugih delova Republike Srbije. 
Rajko Baltić je, između ostalog, rekao da su za njega stavovi podela i razdvojenosti po nacionalnoj 
pripadnosti neprihvatljivi. Rvačkom savezu Srbije je potrebno jedinstvo, a ne podele. Takođe, sve 
probleme ili propuste struke treba rešavati na nivou struke i ne trebamo da se mešamo jedni drugima 
u posao. 
Sreten Damjanović je rekao da o Momiru Kecmanu, kao čoveku, ima najbolje mišljenje. Međutim, 
pismo koje je upućeno uznemirilo je sve bilo kojoj nacionalnosti da pripadaju. Stav RK “Spartak” 
Subotica je da Momir Kecman mora da podnese ostavku ili da bude smenjen. Takođe, ne stoji da 
nisu svi sportisti podjednako zastupljeni. Treba napomenuti da je kvalitet ipak presudan i da na 
takmičenja moraju ići najbolji. 
Milorad Dokmanac je u svom izlaganju rekao da je sa Momirom Kecmanom imao izuzetnu saradnju 
i da je i on sam bio u dva navrata za to da se izabere Dokmanac za selektora i da ga je za mnoge 
stvari konsultovao i poslušao. Međutim, došlo je do razmimoilaženja oko stavova, a pogotovo po 
pitanju neolimpijskih disciplina i to je legitimno pravo da svaki čovek ima pravo na svoje mišljenje. 
Ali, činjenice govore da u periodu od 2000. do 2004. godine u reprezentaciji na zvaničnim 
prvenstvima: SP, EP i MI, nije bio ni jedan sportista iz centralne Srbije, a selektor je bio Goran 
Kasum. O rezultatima selektora Dokmanca govore rezultati, a to je da su osvojene 22 evropske i 
svetske medalje i da su dvojica naših sportista učestvovali na Olimpijskim igrama u Pekingu kao 
jedini predstavnici borilačkih sportova iz Republike Srbije. 
Jovica Mihailović je primetio da su se evidentni problemi sa teritorije Rvačkog saveza Beograda i 
Rvačkog saveza Centralne Srbije preneli na Rvački savez Srbije. Pored toga, Mihailović je istakao 
činjenicu da je Rvački savez Centralne Srbije van svakog sistema finansiranja. U tom smislu, Rvački 
savez Srbije bi trebao da iznađe neko rešenje kako bi se pomoglo klubovima koji čine Savez 
Centralne Srbije i predložio da se na pripreme reprezentativaca pozove i nekoliko predstavnika tih 
klubova, kao i da se što više priprema organizuju na toj teritoriji. 
Mladen Kecman je posebno naglasio da Skupština Rvačkog saveza Srbije mora biti perjanica, a ne 
glasačka mašina apostrofirajući na formiranje velikog broja “fantomskih” klubova. Nama ne treba da 
se dokazujemo na planu otvaranja velikog broja klubova, nego na planu rada i rezultatima tog rada. 
On je punu podršku dao izlaganju Jovice Mihailovića rekavši da je takav način razmišljanja 
izvanredan. U tom smislu je potrebno organizovati i kamp sportista koji potiču iz manje razvijenih 
klubova i sredina. Problemi koji se javljaju u našem sportu su globalni, ali se na našim Skupštinama 
najmanje priča o rvanju, a najviše se traže “krivci” kako bi se ostvarili usko lični interesi.  
Dragan Vulešević je rekao da je ovo sukob dve koncepcije i dva načina razmišljanja i da tu nema 
ništa lično. Iznenađen je ovakvom diskusijom Mladena Kecmana podsetivši da je upravo Mladen 
prvi počeo sa formiranjem tih “fantomskih” klubova. 
Goran Kasum je rekao da čitavši pismo, koje je naišlo na veliku osudu mnogih klubova, nije 
primetio ništa loše i da tu pogotovo nema mesta nacionalizmu. Akcenat je, u stvari, na poboljšanju 
baze i unapređenju stručnog rada. Posebno se osvrnuo na sastav Stručne komisije Saveza za čije 
članove retko ko u Savezu zna.  
Davor Štefanek je naglasio da se reprezentativci nikada nisu delili po nacionalnoj pripadnosti i da je 
svima njima ponos kada nastupaju za svoju zemlju.  
Zoltan Balint je rekao da Savez 90 % svog rada bazira prema reprezentativnim selekcijama, a ljudi 
po klubovima su orijentisani na “bazu”. Podsetio je da je 90-tih godina Kanjiža bila nosilac takvog 
rada, što je dalo velikih rezultata. 
Na kraju, Momir Kecman je rekao da će autora teksta sadržanog u pismu na memorandum Rvačkog 
saveza Vojvodine, tužiti redovnom sudu. 
Nakon sprovedene diskusije predsednik Skupštine Momir Kecman je dao predlog na glasanje: 



 
Skupština je jednoglasno izglasala smenu predsednika Skupštine Rvačkog saveza Srbije Momira 
Kecmana. 
Kandidat za novog predsednika Skupštine je Nenad Lalović, a njegovu kandidaturu je u pisanoj 
formi predložilo 3 kluba. 
Skupština je jednoglasno izbrala Nenada Lalovića za predsednika Skupštine Rvačkog saveza Srbije. 
Nenad Lalović je, zahvaljujući se na ovom izboru i poverenju koje je dobio, istakao da će insistirati 
na jedinstvu i zajedničkom cilju. Podsetio je da Rvački savez Srbije u vrlo kratkom vremenskom 
roku očekuju organizacije velikih takmičenja kao što su: prvenstvo Evrope za juniore u Zrenjaninu, 
prvenstvo sveta u greplingu za seniore u Beogradu u 2011.g. i prvenstvo Evrope za seniore 2012. 
godine u Beogradu. 
Na predlog dotadašnjeg predsednika Skupštine Momira Kecmana i uz saglasnost novoizabranog 
predsednika Skupštine, Skupštinu je u daljem radu nastavio je da vodi Željko Trajković, predsednik 
Rvačkog saveza Srbije. 
 
5. Izveštaji i planovi: 
 - Izveštaj o radu RS Srbije za 2010.g. i plan i program za 2011. g. (izv. Ž. Trajković)  
 - Finansijski izveštaj za 2010. godinu (izvestilac: M. Jelić)., 
 - Izveštaj Nadzornog odbora Rvačkog saveza Srbije za 2010.g. (izvestilac: S.  
 Zatezalo)  
 - Finansijski plan za 2011. godinu (izvestilac: Ml. Kecman)., 
 
Izveštaj o radu RS Srbije za 2010.g. i plan i program za 2011. g. ukratko je obrazložio Željko 
Trajković osvrnuvši se na dobre, ali i na loše stvare koje su se dešavale našem Savezu u proteklom 
periodu. Dobre stvari su svakako ostvareni rezultati na sportskom planu, ali i na planu unapređenja 
položaja Saveza pri najvišim institucijama u zemlji. Svojim radom i rezultatima sve smo bliži 
ostvarenju konačnog cilja – da naš Savez bude svrstan u prvu grupu sportova što je i primarno u 
2011. godini i ukupna je ocena Predsedništva da su ostvareni rezultati potpuno u skladu sa zacrtanim 
planovima rada. Kao loše stvari koje su se dešavale u proteklom periodu Trajković je istakao 
problem naših dopingovanih sportista što je moglo da ima dalekosežne posledice na Savez u celini. 
Ličnim zalaganjem i zalaganjem pojedinaca, uspeli smo da sačuvamo redovno finansiranje Saveza i 
potrebne uslove za dalji rad i funkcionisanje. Domaći program se u potpunosti odvijao po planu i 
programu rada uz finansiranje svih troškova od strane RSS (sudije, deleagti, pehari, medalje) i 
klubovi nisu plaćali nikavu kotizaciju za učešće na takmičenjima, što je tekovina koja se mora 
zadržati. 
Finansijski izveštaj za 2010. godinu obrazložio je Milan Jelić rekavši da su predočene stavke prihoda 
i rashoda egzaktne i da je Savez poslovao u 2010. godini pozitivno. 
Izveštaj Nadzornog odbora Rvačkog saveza Srbije za 2010. godinu obrazložio je Savo Zatezalo 
tačku po tačku. Posebno je naglasio da je sve ovo što sadrži njegov izveštaj potpuno tačno, da je on 
konstatovao određene nepravilnosti i da nikoga ne optužuje, nego da skreće pažnju u cilju 
unapređenja rada Saveza u skladu sa Zakonom i Statutom. 
Finansijski plan za 2011. godinu obrazložio je Mladen Kecman koji je obavestio da je ovaj plan 
predložen Predsedništvu na usvajanje na poslednjoj sednici u Subotici 12.03.2011.g. Posebno je 
naglasio da se mora voditi računa o finansijama na kraju godine i u tom cilju je neophodno ostaviti 
rezervu novca koji će biti utrošen na funkcionisanje kancelarije i priprema sportista. 
 
6. Diskusija po podnetim izvštajima i usvajanje istih 
 
Đorđe Miolski je rekao da je potrebno usmeriti sredstva u cilju edukacije trenera na seminarima u 
inostranstvu i poboljšati rad po klubovima sa najmlađim kategorijama. 



 
Milorad Dokmanac je rekao da se o finansijskom planu treba raspravljati na sledećoj sednici 
Predsedništva kojeg treba Skupština RSS ovlastiti da to učini u narednom periodu. (će taj plan i 
usvojiti) 
Zoltan Balint je rekao da je Predsedništvo Saveza, kao izvršni organ, odgovorno za uočene 
nepravilnosti koje je predočio predsednik Nadzornog odbora. Postavio je pitanje zašto nema u 
finansijskom planu i prenetih sredstava iz prethodne godine? 
ŽeljkoTrajković je rekao da su na njegovu ličnu inicijativu formiran Anketni odbor koji je imao 
zadatak da preispita navode prošlogodišnjeg izveštaja Nadzornog odbora i da je angažovan nezavisni 
revizor koji su ispitali poslovnje Saveza za 2009. i 2010. godinu i da niko od njih nije imao bitne 
primedbe na rad kancelarije Saveza, osim „aljkavosti“ koja se ogleda u načinu vođenja financijske 
evidencije u računovodstvenom servisu. Pored toga, Savez je bio u obavezi (to je i učinjeno) da 
angažuje revizora koji je ispitao način pravdanja sredstava prema Ministarstvu omladine i sporta gde 
je zaključeno da je Savez radio u skladu sa Zakonom i propisanim normama.  
Mladen Kecman je, u odgovoru na izveštaj predsednika Save Zatezala, obrazložio svaku stavku 
istakavši da je taj izveštaj napisan po nečijim instrukcijama i da postoji dugogodišnja netrpeljivost 
između Save Zatezala i Mladena Kecmana. 
Skupština je po ovoj tački dnevnog reda donela sledeće odluke: 
- Usvaja se Izveštaj o radu RS Srbije za 2010. godinu i plan i program za 2011. godinu., 
- Usvaja se finansijski izveštaj za 2010. godinu., 
- O Izveštaju  Nadzornog odbora Rvačkog saveza Srbije za 2010. godinu raspravljaće Predsedništvo 
na svojoj sednici i o donetim odlukama obavestiti članstvo., 
- Ovlašćuje se Predsedništvo RSS da donese Finansijski plan za 2011. g. i da o tome obavesti 
Skupštinu RSS na prvoj narednoj sednici. 
 
7. Predlog izmena i dopuna Statuta Rvačkog saveza Srbije 
 
U materijalima za Skupštinu Saveza dostavljena su dva predloga za izmene i dopune Statuta 
Rvačkog saveza Srbije i to: predlog Rvačkog saveza Beograda i predlog Rvačkih klubova “Spartak” 
Subotica, “Proleter” Zrenjanin i “Radnički” Sombor. 
Kako predlog Rvačkog saveza Beograda nije u skladu sa Statutom Rvačkog saveza Srbije i nije bio 
potpisan od strane predlagača, isti je odbačen i o njemu nije raspravljano. 
Skupština je usvojila predlog izmena i dopuna Statuta Rvačkog saveza Srbije koji je u pismenoj 
formi objavljen na sajtu Rvačkog saveza Srbije od strane Rvačkih klubova “Spartak” Subotica, 
“Proleter” Zrenjanin i “Radnički” Sombor, sa stupanjem na snagu usvajanjem na Skupštini Saveza. 
Za ovaj predlog je glasalo 26 delegata, dok su 3 delegata bili uzdržani.  
Usvajanjem izmena i dopuna Statuta Rvačkog saveza Srbije, predviđeno je da je predsednik Saveza 
mandatar.  
Iz tog razloga Predsednik saveza Željko Trajković je predložio Skupštini sledeći sastav 
Predsedništva i da njega sačinjavaju : 
Željko Trajković, predsednik,  
Rajko Baltić – potpredsednik i u fukciji zamenika predsednika, zadužen za međunarodni program,  
Zoran Sinđić – potpredsednik i zadužen za domaći program 
Zoran Mijić - član, Zoltan Balint - član, Ivica Frgić - član, Dragan Vulešević - član, Zoran Mijić – 
član, Predsednik Rvačkog saveza Vojvodine po funkciji (Gradimir Dedić) – član i  Predsednik 
Rvačkog saveza Centralne Srbije po funkciji (Tomislav Obradović) - član. 
Skupština je ovaj predlog usvojila sa 27 glasova za i 2 glasa protiv. 
Momir Kecman je upozorio da su ovakvim izmenama prisutni izglasali da je ukinut dosadašnji 
sistem 1 klub – 1 glas i da će ovaj način imati dalekosežne posledice u radu Saveza. 
 
 



 
8. Prihvatanje ostavke Rajka Baltića (pismena ostavka) i izbor novog člana Predsedništva 
Rvačkog saveza Srbije 
O ovoj tačci dnevnog reda se nije raspravljalo posle verifikacije novog Predsdništva. 
 
9. Prijem novih klubova u članstvo Rvačkog saveza Srbije 
 
Skupština je od strane kancelarije Saveza obveštena da je devet novoformiranih klubova podnelo 
zahtev za prijem sa potpunom potrebnom dokumentacijom u članstvo Rvačkog saveza Srbije i to: 

1. Rvački klub “Begej” Zrenjanin,  
2. Rvački klub “Secutor” Beograd,  
3. Rvački klub “Smederevska Palanka” Smederevska Palanka,  
4. Rvački klub “Sremac” Golubinci,  
5. Omladinski rvački klub “Zrenjanin” Zrenjanin,  
6. Rvački klub “Bačka” Bačka Palanka,  
7. Rvački klub “Zemun”,  
8. Rvački klub “Gladijator” Beograd i  
9. Rvački klub “Adrenalin” Beograd. 

Sa 28 glasova za i 1 glasom protiv Skupšina je primila u članstvo navedene klubove. 
 
10. Razno 
 
Po ovoj tački dnevnog reda nije bilo nikakvih odluka. 
 
 
 
Skupština je završila sa radom u 18:30 časova. 
 
 

RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
          Zapisnik vodio:    Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar                                                 Nenad Lalović, predsednik Skupštine 
 
 


